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Miejskie inwestycje były tematem ostatniego wirtualnego spotkania z Zastępcą Prezydenta Krakowa

Tadeuszem Trzmielem oraz Bartłomiejem Cieciakiem – Prezesem Agencji Rozwoju Miasta. Godzinne

spotkanie zdominowała dyskusja o budowanej  hali widowiskowo-sportowej  w Czyżynach.

W trakcie godzinnego czatu mieszkańcy pytali przede wszystkim o  budowaną  Halę w

Czyżynach. Internautów interesowało m.in. na jakim etapie jest budowa hali, jaki jest koszt

budowy obiektu, jaki będzie sposób jego utrzymania w przyszłości, kiedy odbędzie się tam

pierwsza impreza, jakie inne -  oprócz sportowych – wydarzenia będą tam rozgrywane.

Internauci pytali także o inne inwestycje: budowę Ronda Ofiar Katynia, remonty torowisk, trasę

S7, połączenie  komunikacyjne Kurdwanowa z Ruczajem, dokończenie ulicy Lema, remont ul.

Mogilskiej.

Pełny zapis czatu 

Przypomnijmy, że wirtualne spotkania z Prezydentem Krakowa Jackiem Majchrowskim oraz

przedstawicielami miasta ma kilkuletnią tradycję. Zwykle czat dotyczy wszystkich zagadnień z

„życia Krakowa”. W  przypadku wzmożonego zainteresowania określoną dziedziną

funkcjonowania miasta organizowane są również czaty tematyczne. (KS).
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